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Zápis 
z V/2017 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 5.6.2017, od 18:30 hodin. 
 
Den a místo konání: 5.6.2017 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 18:30 – 19:20 hod. 
Jména urč. ověřovatelů zápisu: Koukal, Ježek J 
Jména přítomných členů ZM: Ing. Ježek Jaromír, Ježek Miroslav, Koukal Jiří , Krátká  Naďa, Málek 
Tomáš, 
Jména omluvených členů ZM:  Mgr. Bobek Josef, Diviš Jiří, 
Jména pozvaných na zasedání ZM: - Lazárková I., Škarvadová V. 
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 28.5.2017 do 5.6.2017.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že přítomno je 5 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Jiřího Koukala a Ježka Jaromíra 
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Koukala  a  Ing. Jaromíra 
Ježka. Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 
Starosta informoval zastupitele o změně programu přiřadit  bod č.5. Záměr pronájmu části 
pozemku p.č. 1259/6 – letní tábor 
 
Před hlasováním dal Starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat 
o návrhu programu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje zápis z minulé schůze a následující program 
zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Návrh úpravy rozpočtu č. 4. 
4. Změna termínu schůze ZM VI/2017 
5. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1259/6 – letní tábor 
6. Různé 
7. Závěr 
 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
 

Bod I – Návrh úpravy rozpočtu č. 4. 
 
Starosta předložil úpravu rozpočtů, prošel jednotlivé položky úpravy rozpočtů s komentářem 
pokladní. 
 
Starosta nechal hlasovat o úpravě rozpočtu č.4. (-příloha č. 1. ) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje Návrh rozpočtového opatření č.4. 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 

Bod II – Změna termínu schůze ZM VI/2017 
 
Starosta přednesl návrh  změnu termínu schůze ZM VI/2017  na  středu 28.6.2017 z důvodu 
schválení závěrečné zprávy pro rok 2016. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje změnu termínu schůze ZM VI/2017 na středu 
28.6.2017 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 4. bylo schváleno. 

 
 

 
Bod III –Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1259/6 – letní tábor 

 
Starosta seznámil přítomné, že na začátku roku 2017 obdržel žádost o pronájem části 
pozemku od PS Kamarádi cest. Tento pronájem jako každý rok využijí tábornici pro 
zbudovaní stanové základny svého tábora.   
Starosta vyzval zastupitele, aby se každý k záměru pronájmu na dobu 1 roku této části 
pozemku vyjádřil.  Zastupitelé se vyjádřili kladně a starosta byl vyzván k dalšímu procesům 
dle §39 odst. 1.  Zákona č 128/2000Sb. a to o zveřejnění záměru o pronájmu a zařadit jako 
bod jednání o pronájmu tohoto pozemku na další schůzi ZM. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse souhlasí se záměrem pronajmout část pozemku parc.č. 1259/6 – o 
výměře 2158 m2 . 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 5. bylo schváleno. 

 
 
 
 

Bod IV - Různé 
 
Starosta informoval zastupitele, že je přítomná paní Škarvadová.  Ta se nabídla že povede 
kroniku po zemřelém p. Koláři.  Paní Škarvadová představila svoji vizi, jak by kroniku vedla, a 
odpovídala na otázky zastupitelů.  Starosta byl pověřen zjistit z okolních obcí výši odměny za 
vedení kroniky. 
  

Vzato na vědomí 
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Starosta informoval zastupitele o spuštění nových webových stránek městyse s novým 
poskytovatelem této služby. Informoval dále, že stále do nich zadává informace ze starých 
stránek. Doporučil zastupitelům tyto webové stránky navštívit.  

Vzato na vědomí 
 

Starosta informoval zastupitele o nákupu traktůrkové sekačky a příkopového ramene , které 
byly vybrány z projektu POVV 2017. Starosta informoval že tyto stroje již jsou v užívání a 
mohou je tak zastupitelé spatřit při každodenní údržbě veřejné zeleně.  
  

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval zastupitele o podpisu kupní smlouvy  k nemovitosti čp. 39 a ostatních 
parcel, které byly schváleny na minulých zastupitelstvech.  

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval zastupitele o proběhlé kontrole hospodaření městyse za rok 2016.  Sdělil 
zastupitelům, že zpráva z auditu bude součásti jednoho z bodů další schůze ZM. V tomto 
bodě se tak budou moci s touto zprávou seznámit.  
 

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval zastupitele o průběhu stavebních prací na skladovém objektu městyse. 
Sdělil, že stavební práce pokračují dle harmonogramu a rozpočtu, který byl představen na 
minulých schůzích. Byl vznesen dotaz na případné stavební úpravě štítu pro případné okno či 
světlík. Starosta přislíbil toto projednat s projektantem.  

Vzato na vědomí 
 

Místostarosta p. Ježek informoval zastupitele o nákupu dopravního automobilu pro jednotku 
požární ochrany a průběhu administrace celého projektu. Informoval zastupitele o dalších 
krocích, jako je žádost o příspěvek formou dotace na Kraj vysočina a Ministerstvo vnitra ČR.   
 
 

INTEPELACE 
 

p. Koukal  
 
 
 
p. Ježek M.  

---- 
   
p. Diviš  

---- 
 

 
Mgr. Bobek   

---- 
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p. Krátká 
 

---- 
 
 
 
Ing. Ježek J. 

---- 
 
 
  
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19:20 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
 
 
…………………………….        ……………………………….  
Koukal Jiří       Málek Tomáš 
 
 
 
…………………………….   
Ing. Ježek Jaromír 


